
   Protokoll styrelsemöte 
Datum: 240507 

i 

Plats: Samuelsdals IF klubblokal 

Närvarande: Niclas Johansson (ordf), Jennie Roselius, Mattias Stenkvist, Anna Thunmarker (sekr), 
Anders Winqvist, Tobias Tångfeldt och Johanna Linder 

Ej närvarande: Lisa Färlin 

1 Ordförande öppnar mötet 

2 Föregående protokoll 
Föregående protokoll läggs till handlingarna.  

3 Ekonomi 
● Resultatet ligger enligt plan.  
● Utskick görs (av Anna) till samtliga lag där de ombeds utse en ansvarig 

kontaktperson per lag med vilken styrelsen har kontakt, tex om lagkassan 
eller till vilken man kan slussa frågor om laget, nya spelare som vill börja 
spela etc. Det behöver vara en person som har den kontakten med 
styrelsen för att det ska bli hanterbart, den personen är också den som ska 
stå som lagets kontaktperson på laget.se.   

● Underlag som för uttag från lagkassorna finns framtaget (ska användas av 
ansvarig kontaktperson per lag) 

● Ansökan och återrapportering iidrottonline - Mattias behöver skaffa 
behörighet för idrottonline.  

● Beslut om föreningens budget 2024. 
● Beslut om att ledarinnebandyn kommer kosta 300 kr per säsong. 

4 Medlemsavgifter och fakturor 
Hantering av obetalda fakturor. Styrelsen (Jennie/Niclas) tar fram en formulering 
som ledare i lagen kan skicka ut till föräldrar som inte betalat efter det att två 
påminnelser gått ut. 

5 Rapport från fotbollssektionen 
De flesta lagen har kommit igång med träningar och allt är riggat för nya laget 
PF18. Matcher är igång med matchvärdar. 

6 Rapport från innebandysektionen 
Innebandyavslutningen har ställts in pga krockar med fotboll och cup. Föreningen 
tar kostnader för att varje lag får styra upp inköp av t ex hamburgare till egna 
avslutningar istället. Till nästa år behöver innebandyavslutningen vara innan april 
är slut, för att det inte ska krocka med fotbollssäsongen. 

I maj ska anmälan till seriespel in.  

Gula spåret - Tobias tar reda på mer om det och det är något vi kan tag i när vi 
“blivit klara” med diplomerad förening/Kvalitetsklubb. Vi siktar på en heldag i 
september.  
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7 Diplomerad förening/Kvalitetsklubb 
Inget nytt. 

8 Övriga frågor 
● Falu sommarcup, vi kommer liksom förra året ha 6 st sommarjobbare. 
● Riktlinjer för övergång mellan idrotterna behöver tas fram innan 

innebandysäsongen drar igång.  
● Föreningsmail för enkla (opersonliga) kontaktvägar. Tobias ser över att ta 

fram mailadresser till olika funktioner i föreningen.    
● Beslut om uppdaterad rutin registerutdrag.  

9 Nästa möte 
21/8 kl 19.00 

10 Ordförande avslutar mötet 
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